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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyan és mikor tervezik a gyógyászati segédeszköz-
ellátás területén az újraszabályozást Magyarországon? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

A gyógyászati segédeszközt használók kritikus helyzete miatt nem odázható tovább a gyógyászati 
segédeszközrendszer teljes körű átalakítása, ezért a kormányt azonnali intézkedések megtételére 
kérte fel, hogy tegyék meg a szükséges lépéseket. Értesülések szerint a gyógyászati 
segédeszközökre fordítandó állami források megemeléséért lobbiznak a gyártók és a forgalmazók, 
ami nem támogatható, mert az nem eredményezné a mozgáskorlátozott emberek innovatív 
segédeszközökhöz való hozzájutását és az ellátás minőségi javulását. Mert, hiába növekszik a 
gyógyászati segédeszközökre a központi költségvetésből fordított állami forrás, ha az érintettek 
ellátása egyre rosszabb színvonalú. Újra kell építeni a társadalombiztosítás által támogatott 
gyógyászati segédeszközök körét, azok finanszírozási feltételrendszerét a felhasználók érdekeit is 
figyelembe véve ahhoz, hogy egy európai szintű, egyéni szükségleteket figyelembe vevő rendszer 
jöjjön létre.

Kérem Miniszter urat szíveskedjék válaszolni a következő kérdésekre:

1.Milyen egyeztetéseket zajlottak, illetve a jövőben milyen megbeszéléseket tervez a kormány, 
hogy szakmailag megalapozott megoldás szülessen a segédeszközök használatát illetően? 

2.Milyen megoldásokban gondolkodik a kormány, hogy jobb minőségű, jobban funkcionáló 
segédeszközökhöz jussanak az arra rászorulók?

3. Hogyan és mikor tervezik a gyógyászati segédeszköz ellátás területén az újraszabályozást 
Magyarországon?

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.



Tisztelettel:

Ungár Péter (LMP)

Budapest, 2019. július 9.
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